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FAALİYETLER VE TOPLANTILAR



09.10.2024
Milli katılım organizasyonu Akdeniz İhracatçı Birlikleri tarafından düzenlenen, İspanya
Madrid’te gerçekleştirilen “Fruit Attraction 2024 Fuarı” na Erdemli Ticaret ve Sanayi Odamızı
temsilen başkanımız Mustafa Karagöz katıldı.



09.10.2024
Mersinli Oda ve Borsalar, MTSO organizasyonunda YÖREX’te ortak stant açarak kentin
coğrafi işaretli ürünü cezeryeden, kerebice zeytinden zeytinyağına, limondan muza kadar 13
farklı ürününü hep birlikte tanıttı.

Büyük market zincirleri ve e-ticaret siteleriyle yerel üreticileri bir araya getiren YÖREX’te,
TOBB organizasyonunda ikili görüşmeler ve iş bağlantıları da sağlanacak.

Erdemli Ticaret ve Sanayi Odasını temsilen Başkan Yardımcısı Servet Demir, Yönetim
Kurulu Üyesi Adnan Evci ve Genel Sekreter Mitat Ceyhan katıldı.



16.10.2024
SOĞUK HAVA DEPO ALANI İÇİN SÖZLEŞME GÜNCELLENDİ.

Milli Emlak Müdürlüğü’den kiralanan fakat hukuki sıkıntılar nedeniyle çalışmalarına
başlanamayan Kösbucağı Mahallesinde bulunan 60 dönümlük soğuk hava deposu alanı için,
hukuki sıkıntılar çözülerek yeniden çalışmalara başlandı. Erdemli Kaymakamımız Sayın
Aydın Tetikoğlu ve başkanımız Mustafa Karagöz tarafından yeni sözleşme
imzalandı.



16.10.2024
Erdemli Organize Sanayi Bölgesi İncelme Gezisi Yapıldı.

Erdemli Kaymakamımız Sayın Aydın Tetikoğlu, Belediye Başkanımız Sayın Mustafa Kara ve
Ticaret Odası başkanımız Mustafa Karagöz organize sanayi bölgesi olarak ayrılan alanlarda
incelemelerde bulundu. Yapılan arazi incelemesi sonrasında Ticaret Odasında yol haritası
hakkında görüşmeler yapıldı. Ziyaret sonunda Başkanımız Mustafa Karagöz belediye
başkanımız Mustafa Kara’ya Erdemlimizin tarihi turistik ve yöresel ürünlerini temsil eden
plaket armağan etti.



22.10.2024
Cumhuriyet Halk Partisi Mersin İl Başkanı Koral ÖMÜR , Cumhuriyet Halk Partisi Erdemli İlçe
Başkanı Ahmet Dursen ŞAHİN, Mersin Büyükşehir Belediyesi Erdemli Koordinatörü Vedat
UZUNBAĞ ve Belediye meclis üyeleri Başkanımız Mustafa KARAGÖZ’e hayırlı olsun
ziyaretinde bulunmuşlardır.

28.10.2024
Başkanımız Mustafa Karagöz Çinli yatırımcıları ağırladı. Çin'den gelen ve Mersine fabrika
açmak isteyen Çinli iş adamlarına, Erdemli’yi tanıttı ve fabrika kurabilecekleri yerleri gösterdi.



30.10.2024
Milliyetçi Hareket Partisi Erdemli İlçe Başkanı Cevat ŞAHİN ve Milliyetçi Hareket Partisi İlçe
Yöneticileri, Yönetim Kurulu Başkanımız Mustafa KARAGÖZ ve Meclis Başkanımız Mehmet
İsmet TOPÇU’yu, Meclis Üyelerimizi ziyarette bulunmuşlardır.



30.10.2024
Adalet ve Kalkınma Partisi Erdemli İlçe Başkanı Ali Mustafa POŞ ve Adalet ve Kalkınma
Partisi İlçe Yöneticileri, Başkanımız Mustafa KARAGÖZ, Meclis Başkanımız Mehmet İsmet
TOPÇU’yu ve Meclis Üyelerimizi ziyarette bulunmuşlardır.



04.11.2024
V. LİDERLİK AKADEMİSİ VE YÖNETİM KONGRESİ'NE YÖNETİM KURULU VE MECLİS
ÜYELERİ OLARAK KATILIM SAĞLADIK.

Üniversite-Sanayi işbirliğinde İnovatif Kongre Deneyimi” sloganıyla 2019 yılından itibaren
sürdürülen Liderlik Akademisi ve Yönetim Kongresi’nin beşincisi Silifke Ticaret ve Sanayi
Odası ve Mersin Üniversitesi işbirliğiyle Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti’nde gerçekleştirildi.

Girne Acapulco Resort & Convention Hotel’de gerçekleştirilen etkinliğin açılış törenine
Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa KARAGÖZ, Odamız Meclis Başkanı Mehmet İsmet
TOPÇU,Yönetim Kurulu ve Meclis Üyelerimiz katılım sağladı.



07.11.2024
Ticaret Bakanlığı himayesinde, Mersin Valiliği koordinasyonunda, Mersin Ekonomi Platformu
ve Mersin Ticaret ve Sanayi Odası organizasyonunda düzenlenen Mersin Ekonomi Zirvesi
bilgilendirme toplantısına katıldık.
Mersin’in tarım, sanayi ve teknoloji, lojistik, turizm gibi dört temel odak noktasındaki
sorunların çözümüne yönelik projeler üzerinde durularak şehrimizin ekonomisine katkı
sağlayacak adımlar değerlendirildi.



14.11.2024
Mersin Müze Müdürlüğü’nün düzenlediği‘’Kültür Varlıklarının Korunması ve Kaçakçılığın
Önlenmesi ‘’adlı eğitim odamızda gerçekleştirilmiştir.



18.11.2024
Odamız ile TOBB Meybem İşbirliğinde 14 Kasım Perşembe günü gerçekleşen Motorlu Kara
Taşıtları Alım Satım Sorumlusu Seviye 5 Sınavı ,odamız ev sahipliğinde gerçekleştirildi.



23.11.2024



Odamız müşterek meslek komitesi toplantısı Sayın Kaymakamımız Aydın Tetikoğlu, Mersin
Üniversitesi Rektörümüz Sayın Erol Yaşar, önceki dönem başkanımız Orhan Sarı ve meslek
komitesi üyelerimizin katılımı ile yapıldı.

26.11.2024
Kasım ayı meclis toplatımız odamız toplantı salonunda yapıldı.

03.12.2024



Adalet ve Kalkınma Partisi Mersin Milletvekili Ali KIRATLI , İlçe Başkanı Ali Mustafa POŞ,
beraberindeki il ve ilçe yöneticileri ile birlikte Yönetim Kurulu Başkanımız Mustafa
KARAGÖZ’ü, Meclis ve Yönetim Kurulu Üyelerimizi ziyaret etmiştir.

Gerçekleşen ziyarette ilçemizin sorunları ve çözüm önerileri hususunda görüş alışverişinde
bulunulmuştur.



03.12.2024
Mersin Üniversitesi Turizm Fakültesi Dekanı Prof Dr. Ahmet Atasoy, Başkanımız Mustafa
Karagöz’ü ziyaret etmiştir. Ziyaret anısına başkanımız Mustafa Karagöz Erdemlimizin tarihi
turistik ve coğrafi işaretli ürünlerini temsil eden plaket hediye etmiştir.
2025 yılında ilçemizde turizm çalıştayı ve kültür yolu festivali yapılması ile ilgili görüşmeler
yapıldı.
Ziyaret sırasında, Erdemli’nin turizm potansiyeli ve turizm sektörünün geliştirilmesi için
yapılabilecek iş birliği olanakları ele alındı. Dekan Atasoy, Erdemli’nin doğal ve kültürel
zenginliklerinin turizm açısından büyük bir potansiyel taşıdığını belirtti. Görüşmede,
bölgedeki turizm faaliyetlerinin çeşitlendirilmesi ve sürdürülebilir turizmin teşvik edilmesi
konularında karşılıklı görüş alışverişinde bulunuldu.



03.12.2024
Erdemli Ticaret ve Sanayi Odası’nı, Erdemli Yörükler Derneği’nin Başkanı Osman Kasap ve
Yönetim Kurulu Üyeleri Tolga Çağlayan, Av. Mustafa Kar ziyaret etti. Erdemli’nin geleneksel
Yörük kültürü ve bu kültürün yaşatılması için yapılacak çalışmalar hakkında karşılıklı görüş
alışverişinde bulunuldu. Dernek Başkanı, Yörük kültürünün tanıtılması ve gelecek nesillere
aktarılması konusunda Erdemli Ticaret ve Sanayi Odası ile iş birliği içinde çalışmaktan
memnuniyet duyacaklarını belirtti. Görüşme, bölgedeki kültürel mirasın korunması ve
tanıtılması amacıyla atılacak adımlar ve projeler konusunda karşılıklı iyi niyet temennileriyle
sona erdi.



04.12.2024
Erdemli Mesleki ve Teknik Eğitim Merkezi tarafından düzenlenen Ahilik Haftası etkinliğine,
Erdemli Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Mustafa Karagöz, Mersin İl Millî Eğitim Müdürü
Fazilet Durmuş, Erdemli İlçe Millî Eğitim Müdürü Yusuf Açıkyörük, Mersin Esnaf Odalar Birliği
Başkanı Veysel Sarı, Erdemli Esnaf Odası Başkanı Halil Metik, Erdemli Madeni Sanatkârlar
Odası Başkanı İsmet Erdoğan ve Tömük Esnaflar Odası Başkanı Mehmet Yılmaz katıldı.
Etkinlikte meslekte 50. yılını dolduran esnaflara ve unutulmaya yüz tutmuş mesleklerde
faaliyet gösteren esnaflara plaket takdim edildi. Başkan Mustafa Karagöz tarafından Mesleki
ve Teknik Eğitim Müdürü Hüseyin Kurt’a da başarılı etkinlik organizasyonundan dolayı bir
plaket verildi.



06.12.2024
Odamız Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa KARAGÖZ, Silifke Ticaret ve Sanayi Odası
Yönetim Kurulu Başkanı Nurettin KAYNAR ve Odamız Genel Sekreteri Mitat Ceyhan Türkiye
Odalar Borsalar Birliği Başkanımız Rifat HİSARCIKLIOĞLU’nu ziyaret etti.

Gerçekleşen ziyarette, Bölgemizin ekonomik kalkınmasında büyük rol oynayan tarımsal
ürünümüz olan Limon’a DFİF teşviği verilmesi noktasındaki talebimizi ilettik.

https://www.facebook.com/mitatceyhan33?__cft__[0]=AZXsTPZbn-IFP5jf6AT-GeUPkCODZp3oWx0oaFzofYHZRu1_oHxru9Cz4-Cd21BDEtmMkP6yGfwJ85KxOdSmVkgxR79RiybzT-Tq7T_Nsbgh7gi33wO70sO0zZj0LpdLAa9CurRlAAO8xSluZUCgRN_SxGE-zOXmj5mQKbfcntYmvZshT2Hthf58flouqo-hD-k&__tn__=-]K-R


10.12.2024
ERDEMLİ’NİN SAKLI HAZİNELERİ GÜN YÜZÜNE ÇIKIYOR
ETSO, ÖREN YERLERİNDE AĞAÇLAR İÇİN KAPSAMLI TEMİZLİK
ÇALIŞMALARI BAŞLATTI

Erdemli Ticaret ve Sanayi Odası, ilçe sınırları içerisinde bulunan ören yerlerinde kökleri
nedeniyle taşları yerinden oynatarak düşüren ve kültürel mirasları gölgesinde bırakan ağaçlar
için kapsamlı temizlik çalışması başlattı. ETSO öncülüğünde, ilgili bakanlıklar, kamu
kurumları, üniversite, il ve ilçe belediyeleri ile sivil toplum kuruluşları destekleriyle başlanan
temizlik çalışmaları, Ayaş Mahallesi’nde bulunan Elaiussa Sebaste Antik Kenti ile Kızkalesi
Mahallesi’nde bulunan UNESCO Dünya Mirası Geçici Listesinde yer alan Korykos Antik
Kenti’nde aralıksız sürüyor. Çalışmaları yerinde inceleyen Erdemli Ticaret ve Sanayi Odası
Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Karagöz, “Eşsiz tarihe sahip Erdemlimizdeki ören
yerlerimizde, tarihe duyarlı şekilde özel yöntemle bitki temizliği çalışması yapılacak. Şu anda
Elaiussa Sebaste Antik Kenti ile Korykos Antik Kenti’nde çalışmalarımıza hızlı bir şekilde
başladık. Turizm sezonuna kadar tüm tarihi yerlerimizin temizleme çalışmalarını
tamamlayarak, saklı hazinelerimizi gün yüzüne çıkaracağız. Kadim ilçemiz Erdemli’nin
tarihini geleceğe kültürel miras olarak taşıyacağız." dedi.
Erdemli Ticaret ve Sanayi Odası (ETSO) Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Karagöz, ilçe
sınırları içerisinde bulunan ören yerlerinde kökleri nedeniyle taşları yerinden oynatarak
düşüren ve kültürel mirasları gölgesinde bırakan ağaçlar için başlatılan kapsamlı temizlik
çalışmalarını yerinde inceledi. İlçenin tarihi geçmişi, çok sayıda tarihi eserin yanı sıra, eşsiz
denizi ve doğal güzellikleriyle gözde turizm merkezleri arasında yer aldığını söyledi.
Erdemli sınırları içerisinde ülkenin önemli tarihi yapılarının yer aldığının altını vurgulayarak
çizen ETSO Başkanı Karagöz, buralarda yetişen ağaçların tarihi yapıların görüntüsünü
kapattığını dile getirdi. Başkan Karagöz, her geçen yıl ağaçların daha da gürleştiğini, tarihi
varlıkları kapattığını, muhtelif yerlerde çökmelerin yanı sıra taşların yerinden ayrılarak aşağı
düştüğünü gördüklerini aktardı.

“ERDEMLİ’NİN TARİHİNİ GELECEĞE KÜLTÜREL MİRAS OLARAK
TAŞIYACAĞIZ”

Bu nedenle Mersin Müze Müdürlüğü denetiminde Erdemli’de bulunan tarihi yapılarda
kapsamlı temizlik çalışmasına başlandığına işaret eden Karagöz, şu bilgileri verdi:
"Erdemli Ticaret ve Sanayi Odamız öncülüğünde, Kültür ve Turizm Bakanlığı, Mersin Valiliği,
Mersin Kültür ve Turizm Müdürlüğü ve Erdemli Kaymakamlığı, Mersin Büyükşehir Belediyesi
ve Erdemli Belediyesi, Mersin Üniversitesi, Milletvekillerimiz ile sivil toplum kuruluşlarımızın
destekleriyle, Müze Müdürlüğü denetiminde, Ayaş Mahallemizde bulunan Elaiussa Sebaste
Antik Kenti ile Kızkalesi Mahallemizde bulunan UNESCO Dünya Mirası Geçici Listesinde yer
alan Korykos Antik Kenti’mizde eş zamanlı olarak kapsamlı temizlik çalışmalarımıza başladık.
Eşsiz tarihe sahip Erdemlimizdeki ören yerlerimizde, tarihe duyarlı şekilde özel yöntemle bitki
temizliği çalışması yapılacak. Turizm sezonuna kadar tüm tarihi yerlerimizin temizleme
çalışmalarını tamamlayarak, saklı hazinelerimizi gün yüzüne çıkaracağız. Kadim ilçemiz
Erdemli’nin tarihini geleceğe kültürel miras olarak taşıyacağız.”



BAŞKAN’DAN TEŞEKKÜR
Erdemli’nin kültürel miraslarının daha güzel bir görünüme kavuşması için temizlik
çalışmalarına destek veren kamu kurum ve kuruluş temsilcilerine teşekkür eden ETSO
Yönetim Kurulu Başkanı Mustafa Karagöz, şunları söyledi.
“Oda olarak kentin tüm dinamikleriyle, kamu kurum, kuruluşlarıyla birlikte uyum içerisinde
çalışıyoruz. ETSO olarak öncülük ettiğimiz kültürel miraslarımızın temizlenmesi projesinde;
Kültür ve Turizm Bakanımız Mehmet Nuri Ersoy’a, Mersin Valimiz Ali Hamza Pehlivan’a,
Mersin Kültür ve Turizm Müdürümüz Hakan Doğanay’a, Mersin Büyükşehir Belediye
Başkanımız Vahap Seçer’e, Erdemli Kaymakamımız Aydın Tetikoğlu’na, Erdemli Belediye
Başkanımız Mustafa Kara’ya, Mersin Üniversitesi Rektörümüz Erol Yaşar’a, Mersin
Milletvekillerimiz ile sivil toplum kuruluşlarımıza ve Mersin’imizin ağabeyi Eski Hazine ve
Maliye Bakanımız Lütfi Elvan’a, emeği geçen herkese desteklerinden ötürü teşekkür ederiz.”
Erdemli Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Servet Demir de, tarih
kokan Erdemli’nin ören yerlerinde yapılan temizleme çalışmalarıyla, kültürel mirasların daha
da gün yüzüne çıkacağını belirterek, yapılan çalışmalar için Başkan Karagöz ve kamu kurum
ve kuruluş temsilcilerine teşekkür etti.

https://www.facebook.com/photo/?fbid=889537050036132&set=pcb.889537383369432&__cft__[0]=AZXhuhiwMVjvo8HTTeyMz5TnXbEbVzLQXaA1QVs-LxxWMP-p1001sROh5KkLAFkxRR69qBhhCyrB5SSrQRGJ-rbfuNTee6vCBLCfue64sUYpai5iJ-yNkMimG7onYKjpu5hlCBVV4DXwiAwneVeT6lN9jYGrX3ldka1x7bVuIw3QsAiJmhxHOhXZv02C2u_ZNKA&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=889537050036132&set=pcb.889537383369432&__cft__[0]=AZXhuhiwMVjvo8HTTeyMz5TnXbEbVzLQXaA1QVs-LxxWMP-p1001sROh5KkLAFkxRR69qBhhCyrB5SSrQRGJ-rbfuNTee6vCBLCfue64sUYpai5iJ-yNkMimG7onYKjpu5hlCBVV4DXwiAwneVeT6lN9jYGrX3ldka1x7bVuIw3QsAiJmhxHOhXZv02C2u_ZNKA&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=889537050036132&set=pcb.889537383369432&__cft__[0]=AZXhuhiwMVjvo8HTTeyMz5TnXbEbVzLQXaA1QVs-LxxWMP-p1001sROh5KkLAFkxRR69qBhhCyrB5SSrQRGJ-rbfuNTee6vCBLCfue64sUYpai5iJ-yNkMimG7onYKjpu5hlCBVV4DXwiAwneVeT6lN9jYGrX3ldka1x7bVuIw3QsAiJmhxHOhXZv02C2u_ZNKA&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=889537123369458&set=pcb.889537383369432&__cft__[0]=AZXhuhiwMVjvo8HTTeyMz5TnXbEbVzLQXaA1QVs-LxxWMP-p1001sROh5KkLAFkxRR69qBhhCyrB5SSrQRGJ-rbfuNTee6vCBLCfue64sUYpai5iJ-yNkMimG7onYKjpu5hlCBVV4DXwiAwneVeT6lN9jYGrX3ldka1x7bVuIw3QsAiJmhxHOhXZv02C2u_ZNKA&__tn__=*bH-R


https://www.facebook.com/photo/?fbid=889537123369458&set=pcb.889537383369432&__cft__[0]=AZXhuhiwMVjvo8HTTeyMz5TnXbEbVzLQXaA1QVs-LxxWMP-p1001sROh5KkLAFkxRR69qBhhCyrB5SSrQRGJ-rbfuNTee6vCBLCfue64sUYpai5iJ-yNkMimG7onYKjpu5hlCBVV4DXwiAwneVeT6lN9jYGrX3ldka1x7bVuIw3QsAiJmhxHOhXZv02C2u_ZNKA&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=889537123369458&set=pcb.889537383369432&__cft__[0]=AZXhuhiwMVjvo8HTTeyMz5TnXbEbVzLQXaA1QVs-LxxWMP-p1001sROh5KkLAFkxRR69qBhhCyrB5SSrQRGJ-rbfuNTee6vCBLCfue64sUYpai5iJ-yNkMimG7onYKjpu5hlCBVV4DXwiAwneVeT6lN9jYGrX3ldka1x7bVuIw3QsAiJmhxHOhXZv02C2u_ZNKA&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=889537220036115&set=pcb.889537383369432&__cft__[0]=AZXhuhiwMVjvo8HTTeyMz5TnXbEbVzLQXaA1QVs-LxxWMP-p1001sROh5KkLAFkxRR69qBhhCyrB5SSrQRGJ-rbfuNTee6vCBLCfue64sUYpai5iJ-yNkMimG7onYKjpu5hlCBVV4DXwiAwneVeT6lN9jYGrX3ldka1x7bVuIw3QsAiJmhxHOhXZv02C2u_ZNKA&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=889537220036115&set=pcb.889537383369432&__cft__[0]=AZXhuhiwMVjvo8HTTeyMz5TnXbEbVzLQXaA1QVs-LxxWMP-p1001sROh5KkLAFkxRR69qBhhCyrB5SSrQRGJ-rbfuNTee6vCBLCfue64sUYpai5iJ-yNkMimG7onYKjpu5hlCBVV4DXwiAwneVeT6lN9jYGrX3ldka1x7bVuIw3QsAiJmhxHOhXZv02C2u_ZNKA&__tn__=*bH-R
https://www.facebook.com/photo/?fbid=889537220036115&set=pcb.889537383369432&__cft__[0]=AZXhuhiwMVjvo8HTTeyMz5TnXbEbVzLQXaA1QVs-LxxWMP-p1001sROh5KkLAFkxRR69qBhhCyrB5SSrQRGJ-rbfuNTee6vCBLCfue64sUYpai5iJ-yNkMimG7onYKjpu5hlCBVV4DXwiAwneVeT6lN9jYGrX3ldka1x7bVuIw3QsAiJmhxHOhXZv02C2u_ZNKA&__tn__=*bH-R


13.12.2024

Mersin Ticaret ve Sanayi Odası ve TARSİM (Tarım Sigortaları Havuzu) iş birliğinde,
sigortacılık öğrencileri ve sektör profesyonellerinin katılımıyla bilgilendirme toplantısı
düzenledi. Tarım sigortalarının geliştirilmesi ve çiftçilerin korunması açısından önemli
unsurlar olan; sürdürülebilir tarım, sigorta bilinci, iklim değişikliği ve risk yönetimi stratejileri,
toplantıda detaylıca ele alındı. Bilgilendirme Toplantısına Odamız Yönetim Kurulu Üyesi
Adnan EVCİ katılım sağladı.

13.12.2024
Mersin Valimiz Sn. Ali Hamza Pehlivan’ın teşrifleri ile Erdemli İlçe Tarım ve Orman
Müdürlüğümüzün Tarım Arazilerinin Kullanımının Etkinleştirmesi amacıyla hazırlanan
‘Marjinal Arazilerde Kestane Üretim Projesi’ kapsamında yapılan çiftçilerimize fidan
dağıtım ve fidan dikimi proğramına başkanımız Mustafa Karagöz katıldı
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20.12.2024

Mersin İli Oda ve Borsaları Ortak Toplantısı Silifke Ticaret ve Sanayi Odası evsahipliğinde
gerçekleşti. Mersin Ticaret ve Sanayi Odası, Mersin Deniz Ticaret Odası, Mersin Ticaret
Borsası, Tarsus Ticaret ve Sanayi Odası, Tarsus Ticaret Borsası, Anamur Ticaret ve Sanayi
Odası, Erdemli Ticaret ve Sanayi Odası ile Mut Ticaret ve Sanayi Odası Başkanları katıldı.
Toplantıda Oda ve Borsa başkanlarının tümü her konuda birlik ve beraberlik içerisinde
hareket etme kararlılığını pekiştirdi.
Toplantıda öncelikle ele alınan konu ulaşım oldu. Yapımı devam eden Çeşmeli – Kızkalesi
Otoyolu’nun tamamlanmasının hemen ardından Kızkalesi-Taşucu yolunun da ara verilmeden
tamamlanmasının kentin batı bölümünün başta tarım, sanayi ve turizm olmak üzere genel
ekonomisinin gelişmesine büyük katkı sunacağı belirtildi. Tarsus Organize Sanayi Bölgesi
Otoyol Kavşağının yapımı, Çukurova Havalimanı’nın yurtdışı uçuşlarının çeşitlendirilmesi gibi
kent ekonomisini ilgilendiren ana konular ele alındı. Toplantı ilçe Oda ve Borsa başkanlarının
kendi ilçelerine yönelik talep ve önerilerini aktarmasıyla son buldu.



23.12.2024
Başkanımız Mustafa Karagöz ve Yönetim Kurulu Üyelerimiz, Erdemli Belediye Başkanı Sn.
Mustafa Kara’yı ziyaret etmiştir. Gerçekleşen ziyarette, başkan Mustafa Kara’ya ilçemizi
temsil eden coğrafi işaretlerin ve yöresel ürünlerin olduğu plaket takdim edilmiştir .



26.12.2024

Başkanımız Mustafa Karagöz ,Meclis Başkanımız Mehmet İsmet Topçu ve Yönetim Kurulu
Üyelerimiz, İlçemize yeni atanan Başsavcı Hidayet Eraslan’a hayırlı olsun ziyaretinde
bulunmuştur.

Gerçekleşen ziyarette, Başsavcı Hidayet Eraslan’a çoğrafi işaretlerin ve yöresel ürünlerin yer
aldığı plaket takdim edilmiştir.
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